
MØTEreferat

Møtet gjelder Samarbeidsutvalg Sentrum barnehager

Dato og tid 09.03.22 kl 18-19

Sted Voldsminde bhg

Deltakere Foreldre: Heidi Tobiasen, Marte Personal: Elin, Hege, Nada, Johan

Referent Siri/ Elin

Møteinnkaller Johan

forfall Samra Krilic. Suzan Hassan

1. Godkjenning av Årsplan:

- Skidag blir ikke gjennomført i år og aktiviteten revurderes til neste år

- Dokumentasjon: nedre digital kalender, voldsminde har ikke grunnet tekniske problemer,

men skal løse det etter hvert. Det omfatter samtykken og tekniske/ digitale utfordringer.

- Foreldre ønsker å få årsplanen tilsendt på meldeboka/ PDF mail e.d i eget dokument, ikke

bare publisert på nettsiden

- Infoskriv om “ny i bhg” i tillegg til årsplan ved oppstart / ny i barnehagen.

- Årsplanen for 2021-2022 er godkjent av S.U

2. Hvordan skal SU arbeide i barnehagen:

- Navn og kontaktinfo på representanter henges opp i garderober

- Voldsminde bhg henger opp postkasse der foreldre oppfordres til å legge forslag.

- Johan sender et felles infoskriv om

3. Mat/ kostpeng i lys av Koronanedstenging:

- Foreldrebetaling er 250 kr i kostpenger. Johan har fått tilbakemeldinger pga at Voldsminde

barnehage har utsatt matservering på barnehagen under perioden vi driftet på gult nivå til

tross for betalingene. Barnehagen gikk opp på gult nivå 15 desember, og vi gikk tilbake til

grønt 21 januar. Voldsminde barnehage sine fasiliteter er slik at det var umulig å drifte på

gult nivå og samtidig opprettholde matservering.

- Foreldrebetalingen for mat er ikke justert siden 2020, og barnehagen går i underskudd slik

det er nå.

- Det har vært servert frukt og melk gjennom hele perioden og det utgjør ca ¼ av prisen.

- Enhetsleder ønsker innspill fra foreldreutvalget på hvordan vi kan kompensere for maten

som ikke ble servert eks: Utsette en justering av månedsbeløpet på ca 20 kr/mån til 2023? ,



kompensere gjennom å servere noe spesielt, eller refundere det overskytende beløpet til

foresatte.

- Tydelig kommunikasjon er viktig her.Foresatte ønsker oversikt over bakgrunnen for

matservering og hva det faktisk inneholder.

- Enhetsleder sender ut melding til foresatte der matserveringens hensikt, omfang og kostnad

forklares og oppfordrer foresatte til å kontakte foreldreutvalget med sine synspunkt slik at vi kan

fatte et beslutt som samsvarer med foresattes

Referat fra brukerråd:

Tilstede: Johan, Elin, Heidi, Nada, Hege, Marte (Ej3) og Wenke (Kj5).

1. Går igjennom årsplanen.

- Videreføring av den som har vært tidligere, går igjennom tradisjoner, hvem er Sentrum barnehager.

- Skidag og lignende kan omformuleres da det er lenge siden det er gjort.

- Snakker om årshjulet, synliggjøring av hvordan barnehagene jobber med rammeplanen og de 7

fagområdene.

- Må formidle tydeligere at Meldeboka er den sentrale portalen vi kommuniserer med foreldre på og at alt

foregår der.

- Snakker med foreldrene som er her, om hva de tenker? Det har vært litt uvanlige år, men at vi kommer til

normalen etterhvert!

- Snakker om det blir sett?

- Snakker om månedsbrev, google photo på nedre, dette har ikke voldsminde.

- Voldsminde skal få dette med google photo, gode opplevelser. Elin forklarer at vi holder på å får dette opp

å gå. Skal bare få inn alle samtykker rundt dette, og få en bruker opp å gå.

- ulike opplevelser med google kalender for barnegruppene (Nedre har dette, ikke voldsminde).

- Wenke forteller at det funker for dem, men at det er litt variabelt hva folk har mulighet til....

- Går inn på hva brukerråd og utvalg innen oppvekst, går ut på. Hvem er det? hvordan fungerer det? Ser va

det står på kommunen sine sider!

- Noen ting er nytt.

- Foreldrerådet skal fremme foreldrenes interesser

- Foreldrebetaling runde,

- Marte har sendt bilde og info til Maja, for lenge siden og dette burde kommet opp på veggene.

- Enhetslederen sikrer at dette infoarket kommer opp i alle gruppene innen marsen er omme.

- Johan skriver også et skriv til alle foreldrene om dette slik at infoen kommer til alle, og hva et brukerråd

har til oppgaver. Hva kan foreldre komme til brukerråd representantene med? hva gjelder den?

- Hvordan er anonymiteten ved foreldrene som ønsker å være det? ifh postkassen som var et ønske fra

tidligere råd, i stedet for epost? skal vi legge opp til begge deler? er det krav om å kunne være anonym?

- Frist for å sette stengningstider må være innen 1. mars. Vi er for sene i år, så disse må være de samme til

neste år.

- Foreldrebetaling, 250 kr i kostpenger. Johan har fått tilbakemeldinger pga at vi har hatt mye matbokser til

tross for betalingene. Han formidler noen tall rundt hva som er budsjettert, og hva som faktisk har blitt

brukt. Voldsminde har ikke samme fasiliteter som Nedre når det kommer til kjøkken. Når voldsminde har

skrantet med ansatte, har matlagingen vært det første som har måttet blitt prioritert bort, da barna

prioriteres først. Her går det nemlig bort en hel voksne pga fasilitetene. Nedre har et mer åpent kjøkken

hvor det enklere kan sjongleres.



- Johan ønsker innspill på en ryddig prosess så alle blir hørt. Hva gjøres med etterslepet, og ønsker en

måned gratis mat? Vi betaler mer for maten enn hva vi får inn da dagens sats egentlig ikke er nok i forhold

til utgiftene. vi kan heller utsette fristen for å høyne den isteden?

- Tydelig kommunikasjon er viktig her. Familier med dårlig råd, ønsker nok å vite bakgrunnen, man regner

med at det blir

- Johan skriver hva det som ligger bak 250kr, og viser foreldrene at det ikke når den egentlige utgiften . Vi

må vise hva vi faktisk serverer, og hva ligger i de 250kr?? Ut med ordentlig kommunikasjon, hvorfor har vi

mat? hva koster det egentlig? Hva betales i dag? det serveres varm mat, generelt mye mat og frukt og

drikker og lignende. Sette alt i perspektiv på hva som faktisk blir servert.  hva sitter vi igjen med det man

betaler i dag og hva koster det oss med dagens matservering?

- Vi ansatte kan sende ut på meldeboka hva menyen er så foreldrene får innblikk i hva som serveres?

- Årsplanene er godkjent, og iforhold til småkonmmentarere.

Konklusjonen:

- drøftet brukerrådets mandat. Johan skal videreformidle mye info angående dette til hele foreldregruppa.

- Johan sender ut info om matservering og hva som ligger bak de 250 som er her nå.

- Elin kan prøve å fikse infoen på avdelingene.

- Når det kommer til tolk og kommunikasjon mellom foreldrene, så der kommer sikringen med en postkasse

som de kan legge lapper skrevet på norsk som de kan få hjelp av egen bekjente og lignende, slik at ikke

barnehagen blir bindevevet mellom foreldre og brukerråd representant.

- Hvis det blir mye henvendelser til representantene, kan de taes til Johan og så vurdere fortløpende om det

burde kalles inn til et ekstra møte i forhold til problemstillingene. Ha en dialog om dette!

- Ryddige prosesser rundt infoer.

- Mye meldebok problemer, må se mer på det! Johan tar dette videre


